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avuolu'ndan Suriye Aklamas

Dileri Bakan Mevlt avuolu, Trkiye ile Rusya arasnda uak krizinin ardndan yaplan grmenin ok

olumlu olduunu ve hzla admlarn atlacan syledi

.Dileri Bakan Mevlüt Çavuolu, Anadolu Ajans Editör Masas’na konuk oldu
;te Bakan Çavuolu'nun açklamalarndan öne çkanlar

AB'ye ya bizimle ol ya da Rusya'yla ol deme imkan da vermedik, dengeli götürdük. Bundan sonra da Rusya ile olan

ilikilerimizi normalletireceiz. Yeni bir yol haritas düzenledik. Rusya ile ilikilerimiz daha iyi noktaya gelecek. Alnan

.kararlar var
Biz Rusya'ya kar herhangi bir adm atmadk, sabrl olduk. stemediimiz bir hadiseydi, hakl olduumuz halde bunu koz

.olarak kullanmadk
adamlarmza yöbelik kstlamalar kaldrlyor. Charter seferlerin balamas için çalmalar da sürüyor. ki ülke de uzmanlarn

.yollad. Onla ilgili bir sknt da uanda görünmüyor
"TÜRK AKIMI ÇN ÇALIMALAR EN KISA SÜREDE BALAYACAK"

Yatrmlar konusunda birlikte çalma konusu var. Türkiye ile Rusya arasnda önemli projeler var. Akkuyu Nükleer projesi

ve Türk Akm gibi iki önemli proje var. Akkuyu projesinde çalmalar hzlandracaz. Türk Akm konusunda daha önce

fizibilite çalmalar için izin vermitik. Güney Akm için hazrlanan ÇED raporunu kabul edeceimizi bildirdik. En ksa sürede

.Türk Akm çalmalarna balanacak
Ticaret hacmimiz yüzde 43 dümü. Bunda ekonomik gerileme de var. Bunu yükseltmemiz lazm. Hedefimiz 100 milyar

dolar. Putin, Türk ürünlerinin önündeki engelleri kaldracan söyledi. Putin'in bizden bir ricas oldu, Rusya'nn ambargo

uygulad ülkelerin bizim üzerimizden geçmemesi için önlem almamz istediler. Biz zaten buna müsaade etmeyiz. Dier

taraftan iadamlarna yönelik kstlamalar kalkyor. St. Petersburg'da bir köprü projesini Türk ve talyan firmalar birlikte

gerçekletirecek. Görümeler samimi ve yapc bir ortamda gerçekleti. Turizmde kstlama vard, bunlar da ortadan kalkyor.

.Charter seferleri için uzmanlar gönderdik, onlar gönderdi. Güvenlik önlemlerini gördüler. Sknt görünmüyor
KARABA SORUNU

Kafkasya'nn güvenliini etkileyen bir Karaba sorunu var. Bu konuyla ilgili Rusya'nn giriimleri var. Bu kapsamda önemli

toplantlar yapmlard. Rusya'nn önerilerine baktmzda bizim Ermenistan'a yaptmz önerilere benziyor. Biz de Karaba

.sorununda üzerimize düeni yapacaz
SURYE KONUSU

Dileri Bakan Mevlüt Çavuolu, Suriye'ye ilikin açklamada da bulundu. Çavuolu, "Birinci somut adm Suriye konusunda

.atld" dedi
:Çavuolu öyle konutu

Rusya ile) Suriye konusunda daha önce aramzda deiik mekanizmalar vard. Askerler arasnda dileri bakanlklar)"

arasnda ve istihbaratta. Ve imdi üçlü bir mekanizma kuruyoruz. Bu akam St. Petersburg'a gidiyorlar. Mit Müstearmzla

beraber bizim bakanlktan ve Silahl Kuvvetlerden bir askerimiz gidecek. Daha sonra bunu daha üst düzey, dileri

".bakanlarnn da katld düzeyde gerçekletireceiz
"NATO'DAN BEKLEDMZ DESTE ALAMIYORUZ"

Savunma sanayi tamam NATO'nun içindeyiz, sorumluluklarmz biliyoruz. PKK, DAE saldryor, bunlar varken NATO

yok. Türkiye'deki hava savunma sisteminin tüm Türkiye'yi kapsayacak ekilde olmal diyoruz, karar var ama uygulama

yok. Teknoloji transferi yok, ben de kendi teknolojimi kullanmam lazm. Müttefik olarak sen bunlara yanamyorsan

Türkiye de baka araylara girmek zorunda. Kendi güvenliimi kurmak zorundaym. O ülkeden olmaz, bu ülkeden olmaz.

Hem de izin vermiyorsun. Bu olmaz. Türkiye d politikasnda olduu gibi güvenliini salamak için admlarn atar, kimse

.engel olamaz
"ABDULLAH BÜYÜK, TÜRKYE'YE GETRLYOR"

Yurt dndaki firari FETÖ'cülerle ilgili de konuan Çavuolu, "Abdullah Büyük adl bir FETÖ mensubunun Bulgaristan'a

siyasi snma talebi Bulgar makamlar tarafndan reddedildi. Bulgar makamlar iade karar verdi ve u anda Türkiye'ye

.getiriyoruz" dedi
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